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Szanowny Panie Prezydencie,
pismem z dnia 10 czerwca br. otrzymałem informację o procedurze wykonania przejścia ze skweru przy ul. Górnośląskiej. Proszę o
udzielenie informacji czy w niniejszej sprawie została już wydana decyzja Marszałka Województwa Śląskiego na usunięcie drzew i
krzewów w miejscu, w którym w przyszłości ma powstać przejście. Ewentualnie, czy złożono do Marszałka Województwa Śląskiego
wniosek o usunięcie drzew i krzewów.

Z wyrazami szacunku,
Zbigniew Lubszczyk
Radny Rady Miasta Rybnika
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